



**Referat af bestyrelsesmøde
i Team Vest Håndbold
Onsdag den 23/10 2019 kl. 19.00
i Billum Hallen**

Deltagere: Jørgen Gammelgaard, Marie Lydicksen, Tina Hartvig, Anne Thude Nielsen, Søren Skou, Mette Plauborg
Afbud: Peter Nielsen

1. Godkendelse af dagsorden og referat
2. Siden sidst

Valg af referent – Mette

Jørgen og Anne har deltaget i møde i informationsmøde med IFV for at informere om hvad der sker i IFV.

Kontaktperson fra IFV er halinspektør Per Pedersen, tlf.nr. 29391218, mail per@vardefritidscenter.dk.

Der arbejdes på at vi kan få direkte adgang til at booke i IFV's system. Salg af præmiespil er ved at være afsluttet.

3. Nyt fra formanden
DHF kører i samarbejde med Autopartner årets frivillige – har vi nogle kandidater
Team Vest er blevet nomineret til årets lokale forening.
Husk at stemme på Team Vest til årets lokale forening samt at brede budskabet ud.
4. Sponsorudvalg
Tina har et emne, som gerne vil være trøjesponsor. Jørgen og Tina kontakter når det bliver aktuelt.

5. Børne- og Ungdomsudvalg

Håndboldsskole – veloverstået.

Magnus Knudsen er træner på U13 sammen med Laura – Marie oplyser at der er træningsdragt på vej til Magnus.

U15 drenge – der suppleres med u13 spillere på hhv. u15 a og u15b samt bruges 3 spillere på begge hold ift. Regler om spiludvikling.

Mette skrives på hjemmesiden som kontaktperson for u15 piger.

6. Træner- og Seniorudvalg

Trænere til næste sæson – der arbejdes på dette efter jul.

Nyt fra kontaktpersonerne: U11 drengene har holdt forældremøde.

7. Aktivitetsudvalg

Hjemmeside

Bierfest: Overskud 8.500. Bierfesten er veloverstået. Vi skal drøfte om vi skal holde bierfest i 2020. Vi skal anden musik hvis vi skal holde bierfest igen.

Kampen med Skjern 23/1: der skal allerede sættes plakater op nu. Reklame på facebook kommer senere. Sponsorere skal inviteres til arrangementet.

Ståpladser til Flensborgkamp, hvis vi kan stå samlet.

8. Rekvisitudvalg

De sidste dragter mangler fortsat.

Håndboldskole – en rulle bred og rulle smal tape er taget fra depotet.

Nøgler til depotet skal inddrages, og nøgleboksen skal gerne nulstilles.

Alternativt køber Søren en ny.

Nøgler fra Kasper og Rikke og Flemming skal afleveres til Søren og Anne.

9. Nyt fra kassereren

Sponsorregninger er sendt medio september – 3 mangler at blive betalt.

Alle hold skal have nye drikkedunke næste sæson.

10. Nyt fra den turneringsansvarlige

Intet nyt

11. Evt.

Intet

12. Næste møde

Tirsdag den 26/11 kl.18.30 i Billum

Bettina Sparvath kan i uge 46 eller 47.

Anne Svendsen
Søren
M. Clausen
Tina